
Styrelsens svar på motion om informationsinsats om BDSFM 
 
RFSL Stockholms styrelse tackar för visat engagemang i denna viktiga fråga, som ligger i linje 
med kongressbeslutet från maj 2016. 
 
Kongressen gav förbundsstyrelsen i uppdrag att ta fram ett informationsmaterial om BDSMF 
för vårdpersonal. Styrelsen anser att frågan är viktig på nationell nivå och därför bör den 
primärt beredas tillsammans med förbundet och andra aktörer. Det är viktigt att få till ett 
material som fungerar i hela vården.   
 

1. Styrelsen har tagit kontakt med förbundet i frågan för att sondera hur långt arbetet 
har kommit. RFSL Stockholm ska arbeta med frågan och hitta samverkansformer med 
förbundet, men även aktörer såsom RFSU. Föreningen är också beredd att i arbetet 
med att ta fram ett informationsmaterial föra samtal med olika aktörer inom BDSMF-
communityt. Det är för oss viktigt att utövare engageras i utformningen av 
materialet.  
 

2. När det finns ett informationsmaterial kommer föreningen att sprida materialet.  
 

3. Styrelsen anser att föreningen endast kan informera om BDSMF med hjälp av 
framtaget informationsmaterial. Frågan om enskilda mottagare faktiskt tar till sig den 
information föreningen delar med sig av är svår att bedöma och framför allt att 
kontrollera.    

 
4. I sak stödjer styrelsen förslaget. Påverkansarbete rörande lagstiftning är en nationell 

fråga och ska drivas av förbundet. Föreningen är naturligtvis vid behov förbundet 
behjälplig och samverkar gärna i genomförandet av ett påverkansarbete som syftar 
till att förändra gällande lagstiftning.   

 
 
Styrelsen yrkar 
 

- Att motionen avslås i sin helhet med hänvisning till att arbetet bör drivas av 
förbundet.  

- Att senast 31 maj 2017 för medlemmarna redovisa hur arbetet fortskrider.  
 
 
 
 


